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Yle järjestää kuluvan vuoden keväällä Miljoona roskapussia -kampanjan. 
Mukana on tähän mennessä yli sata kaupunkia ja kuntaa.  

Kampanjan tavoitteena on positiivisessa hengessä vähentää roskaamista, 
innostaa ihmiset keräämään roskia sekä lisätä tietoisuutta roskaamisen 
vaikutuksista.  

Miljoona roskapussia -kampanjan aloitus on huhtikuussa, jolloin lumen alta 
paljastuvat sinne talven aikana kertyneet roskat. Kampanja on käynnissä 
kahden kuukauden ajan huhtikuun puolivälistä kesäkuun puoliväliin 2023. 
YLE kampanjoi vahvasti eri kanavilla ja seuraa edistymistä. Kampanjan 
päättyessä YLE kertoo sen lopputuloksista. Saadaanko roskaa siivottua 
ympäristöstä miljoonan roskapussin verran?  

YLE perustaa verkkosivuilleen kampanjaa varten oman sivuston, johon 
ihmiset voivat itse käydä lisäämässä keräämiensä roskapussien määrän 
oman kaupunkinsa kohdalle.  

Kerättyjen pussien määrä on näkyvissä reaaliaikaisesti. Kampanjan 
kasvoiksi ovat lupautuneet toimittajat Mikko "Peltsi" Peltola, Inka Henelius, 
Olli Haapakangas sekä meteorologit Kerttu Kotakorpi ja Anniina Valtonen. 

YLEn toiveena on mm., että kaupungit ja kunnat antaisivat näkyvyyttä 
kampanjalle omissa kanavissaan, järjestäisivät siivoustempauksia, 
tyhjentäisivät tehostetusti julkisia roskiksia kampanjan ajan ja voisivat 
halutessaan haastaa vaikka toisiaan kilpasille. Nämä ovat siis toiveita, 
kaupungit voivat itse tietysti päättää kuinka toimivat. YLE julkaisee kaikki 
mukana olevat kaupungit ja kunnat maaliskuussa lähtevässä tiedotteessa. 
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Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle, että kunta 
osallistuu keväällä 2023 YLEn lanseeraamaan Miljoona roskapussia -
kampanjaan ja järjestää sen merkeissä siivoustempauksen.  
Lisäksi kunta lisää omille nettisivuilleen linkin kampanjan sivuille. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 


